



可立中學(畜色園主辦)

Ho Lap College (Sponsored by the Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街15號15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon

電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414

網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



二零二一至二零二二年度
聯課活動通告第 38 號

敬啟者：

貴子弟將有校外活動之舉，詳情列明於後。倘蒙贊同，請簽署並交由 貴子弟帶回，呈交有關教師為荷！

此致
貴家長／監護人

嚴偉德老師
負責老師


校 長

活 動 名 稱：”Unity” 中二級團隊挑戰訓練日營

日 期：2021年12月7日（星期二）

地 點：保良局賽馬會北潭涌度假營

活 動 時 間：上午9時至下午4時

集合地點及時間：上午8時05分於可立中學集合(必須準時)

解散地點及時間：下午5時於可立中學解散

費 用：全免

活 動 目 的：透過不同歷奇活動，製造合作溝通，建立互信，鞏固學生同儕間的友誼

負 責 老 師：嚴偉德老師

備註：

1. 此活動由訓導組主辦，屆時有本校老師陪同參與，請同學當日穿著整齊體育服。
2. 是日為正規課堂，學生不得無故缺席，缺席學生應按照校規請假。
3. 日營已為同學安排午膳，不必自行安排。
4. 因應現時政府防疫要求，參加者需全程帶上口罩；另外，同學請自備足夠的清水，以及帶備防蚊、防曬用品、個人藥物。
5. 活動期間如遇身體不適，請立即通知老師或營地導師。
6. 如日營當天天文台於早上前宣佈熱帶氣旋警告、紅色或黑色暴雨警告，日營將取消，又如因惡劣天氣而需要取消日營，除非教育局宣佈當天停課，否則所有學生仍需要帶備書本上課。

2021年11月30日

聯課活動通告第 38 號 (2021 至 2022)

【回條】



敬覆者：

有關 貴校於2021年12月7日(星期二)舉行的”Unity” 中二級團隊挑戰訓練日營，業已知悉。

此覆
可立中學校長

學生姓名：_____ 班別：_____ 班號：_____

家長姓名：_____ 簽署：_____

可立中學(舊色園主辦)
Ho Lap College (Sponsored by the Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街15號15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon

電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414

網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



C.C.A. Circular No. 38 (2021 至 2022)

Date: 30/11/2021

Dear Parents / Guardians

The following activity will be organized by the school:

Activity: Form 2 Team Building Training Day Camp

Date: 7th December 2021

Duration: 8:05 a.m. to 5:00 p.m.

Venue: Po Leung Kuk Jockey Club Pak Tam Chung Holiday Camp

Fee: Free of charge

Accompanying teacher(s): All Form 2 Class Teachers

Notes:

1. This activity is organized by the Discipline Committee and participants will be accompanied by teachers. Students are reminded to wear their PE uniform on the day of activity.
2. That day is a regular school day, therefore students need to observe the school rules should they need to apply for a leave of absence.
3. Lunch will be prepared by the organizer, therefore students do not need to arrange it themselves.
4. In accordance with the measures implemented in response to the prevention of the epidemic situation, all participants must wear a face mask at all time. Besides, students are advised to bring necessities such as water, mosquito repellents, sunscreen, and personal medications.
5. Students are advised to request immediate help from teachers or instructors at the campsite if and when they feel unwell during the day camp.
6. If any of the following signals is issued before the activity is scheduled to begin: Tropical Cyclone Warning Signal, Red/Black Rainstorm Warning Signal, then the day camp will be canceled. If the Education Bureau has announced class suspension due to inclement weather, the day camp will be canceled, however, students will be required to attend the lessons at school as usual.

Please acknowledge and fill out the attached reply slip.

Yours faithfully

YIM WAI TAK VICTOR

Teacher-in-charge

Principal

✂

HO LAP COLLEGE (Sponsored by the Sik Sik Yuen)
C.C.A. Circular No. 38 (2021 至 2022)

Reply Slip

Date: _____

Dear Principal

I have read the notice and the information is acknowledged.

Student's Name: _____ Class: _____ Class no.: _____

Parent's name: _____ Parent's signature: _____

